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Referat for BESTYRELSESMØDE – ROLD SKOV OK 

Torsdag, den 7. marts 2024 kl. 19:00 – i klubhuset. 

Til stede: Helge, Helmut, Mette, Michael, Walther – Ikke til stede: Orla 

Forplejning: Helge 

DAGSORDEN  

1. Godkendelse af dagsorden 

Ok 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde 

HSØ foreslår, at selve referatteksten skrives med afvigende farve. Gør det nemmere at se referatet i dokumentet. 

Ok, referat skrives fremadrettet med kursiv 

 

3. Aktuelle emner - status på klubben lige nu v/HSØ 

Strategiske indsatser og handlingsplaner: 

Arrangementsudvalget har udarbejdet strategisk handlingsplan. Vedlægges som bilag 1 

Helmut gennemgår kort planen. 

Til orientering. 

Rettelse til skovkontakt: Nytegning af kort kun efter aftale.  

Som privat skov tilføjes Teglgården. 

Til DM er søgt tilladelse hos Rebildselskabet, Skov og naturstyrelsen, og …, kommunen mener at vi også skal søge 

plan, byg og vej, det lader ikke til at være så relevant. 

RSOK-Dagen 

Input fra selve dagen er følgende: 

• Synlighed: Kontakt idrætslærere, være synlig til byfester m.v.  

• Rekruttering: Satse på voksne (gerne med børn) og enlige, overvej mentorordning, flyers i postkasser i 

nybyggerkvarterer, yngre seniorer som instruktører (delt. skal kunne spejle sig). 

• Holde på medlemmer: Mere socialt ved t-løb og især åbne løb (klubtelt mv.), Satse på at styrke 

fællesskabet, satse på at gøre tidligere aktive – aktive igen. 

Evaluering af selve dagen – praktiske forbedringer/ideer til næste gang – evt. andet tidspunkt (måned og 

starttidspunkt). 

Det indstilles, at bestyrelsen gennemgår input og evaluerer dagen. 

Der forsøges at afholde i november i stedet. Den sidste træningsgang 23. november vælges. 

Det var meget den ”gamle-garde” som deltog, der manglede mange nye og yngre. For få deltagere generelt. 
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Vi skal være mere aktive for at få skolerne med, at stille os tilgængeligt er ikke nok. Dette lægges over i 

ungdomsudvalget. 

Rekruttering (del af RSOK-dagen) 

Vi mangler en projektleder. Planen er stort set klar og færdig til praktisk effektuering.  

Vedlægges som bilag 2 og 3. 

Det indstilles, at vi finder en projektleder. 

Helge tager sig af presse og Laura står for Facebook reklame, men vi mangler projektlederen. Helge spørger Henrik 

og Johan som har nogen af træningsløbene hvor der er rekruttering. 

Kandidater til idrætspræmiering – Rebild Kommune 

Vi har indstillet Jørgen Bruun (Sølv ved DM Ultralang i 2023) til præmieringsarrangementet, der finder sted i 

Terndrup Idrætscenter den 29. april 2024 kl. 18:30-21:00. 

Det indstilles, at bestyrelsen beslutter en eller flere officielle repræsentanter – i klubjakker! 

Helmut deltager 

DGI Nordjylland – konsulent-besøg 

HSØ er kontaktet af DGI Nordjylland vedr. følgende emner: 

• Afholdelse af motionsløb i Aalborg i regi af UtzonCenter og arkitektstudiet. Har henvist til Aalborg OK. 

• Konsulent fra DGI ønsker at besøge bestyrelsen ifm. med et bestyrelsesmøde – varighed ca. en halv time. 

(Kontaktet på tlf. 21371678). 

Det indstilles, at bestyrelsen drøfter og beslutter om et besøg er relevant og ønskeligt. 

Vi takker pænt nej 

Runde fødselsdage og konfirmationer 

HSØ har – modsat tidligere ambition – vurderet, at der er vanskeligheder ved at få oplyst hvornår folk fylder rundt 

(o-service oplyser kun fødselsår), ligesom der er usikkerhed forbundet med hvem der konfirmeres og non-

firmeres i de pågældende år. Det øger risiko for at forbigå nogle og dermed forskelsbehandle, foruden at sagen 

generelt er ret tidskrævende.  

Det indstilles derfor, at vi beslutter IKKE at sende hilsener i anledning af runde fødselsdag og konfirmationer. 

Hilsner droppes 

 

4. Dansk Orienterings-Forbund og International Orienteering Federation 

HSØ og WR har deltager i DOFs repræsentantskabsmøde i Odense og rapporterer kort herfra. 

Til orientering. 

Helge blev syg og kunne ikke deltage. Walter har udsendt rapport fra mødet på mail tidligere. Vi vil opfordre på 

nordkredsmøde til at møderne afholdes virtuelt for at få flere deltagere. Workshop-delen var god. 

DOF har indstillet Walter til counsil i IOF, valg sker i juni i Edinburg. 

5. Nordkredsen og Nordjysk O-udvalg 

Intet at bemærke. 
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6. Rebild Kommune 

 Intet at bemærke. 

 

7. Arrangementsudvalget v/HH m.fl. 

9/5 – NJ Stafet. Vi stiller en skovtilladelse og stævneplads. Resten er op til Skovkarleklubben og skovkarle fra 

RSOK.  

23/6 – Sankt Hans. Same procedure as last year hos Elizabeth og Helge på Hanebuen 23. Alt OK v/HSØ 

24/8 – Klubmesterskab. Status v/HH 

XX/XX – Kildeløbet, trailløb. Status v/HH 

8/9 – 1. divisionsmatch på Klodholmpladsen. Stævneleder mangler. Banelægger er Anders Gammelmark. Status 

v/HH 

21/9 – Kalkmineløbet, trailløb i samarbejde med Rebildcentret og Støvring Løbeklub. Status v/HH 

9/10 – NJ Nat 4. afdeling – Vælderskoven start fra Tveden. WR banelægger, HSØ stævneleder. Status v/HH 

XX/XX – MTBO-afdeling. Status v/HH 

9/12 – Jule-gå-tur med gløgg og æbleskiver. HSØ m.fl. arrangerer. Alt OK v/HSØ 

1/1 – Tømmermændsløb. Seniorgruppen Ole/Jette Jensen, Otto/Jonna Møller samt Elizabeth/Helge arrangerer. 

Alt OK v/HSØ  

23/8 2025 – DM Mellem. Status v/HSØ 

Forår 2026 – 1. divisionsmatch i Hesselholt. Status v/HH 

Til 1. div match mangler stævneleder, Helmut tager den selv, men prøver at få føl med, Mette H. spørges. 

Til kalkmineløbet er Helmuts samarbejdspartner i klubben faldet fra. Vi har sat i udsigt at vi kan stille med 10 mand, 

Helmut prøver at få afklaring på hvad de skal kunne. Tages op på senere møde når der er mere info. 

DM 2025 er på skinner med stævneplads layout, funktionsledere og tidsplan. Flyer kommer snart ud. Kell Sønnichsen 

er stævnekontrollant. 

 

8. Kort, træning og uddannelse v/WR 

Korttegningsopgaver i 2024 og 2025 – jvf. Korttegningsoversigten 

Forår 2024 – Vælderskoven (WR, HSØ og Elizabeth) – der afholdes kalibreringsmøde medio marts og arbejdet 

igangsættes. Forventes færdigt i løbet af maj måned. 

Muligvis først færdigt i juni. 

Forår/sommer 2024 – Rebild Bakker foreløbigt revision (WR). Afventer møde med kortkonsulent Steen Frandsen 

og igangsættes herefter og når Vælderskoven er færdig. 

Efterår 2024 – Rold Nørreskov status v/WR – iværksættes såfremt tid og ressourcer. 

Andre småprojekter – status v/WR 

Træningsløb 



4 
 

16/3 – Sæsonåbning. WR står for grillarrangement. 

15/6 - Sæsonslut. Vi mangler en grillmester.  

På generalforsamlingen kom der forslag om at indføre momenter og mulighed for start også om formiddagen. 

Begge dele afprøves i forbindelse med voksentræningen – se nedenfor. 

Start om formiddagen kræver at banelæggere sætter poster ud om fredagen. Det er ikke alle der gør det, så det 

kræver lidt tilløb og kommer ikke i gang med det samme. 

Fra RSOK-dagen forslag om at oprette ”teams” til t-løb, så banelæggere får hjælp til postindsamling m.v. 

Opfordring i ugebrev til at melde sig til teamet. Mail-alias oprettes: postindsamler@roldskovok.dk 

Herudover har WR gennemført en spørgeskemaundersøgelse blandt de faste banelæggere til træningsløb. 

Resultatet heraf vedlægges som bilag 4 og gennemgås på bestyrelsesmødet. 

Uddannelsesaktiviteter 

Der udbydes voksentræning på følgende dage: 

16/3 – MosskovPavillonen 

13/4 – Skørping Syd 

20/5 – Støvring Gymnasium (ekstraord. træning) 

15/6 – Fruesko P-plads 

Første gang bliver kurvetræning. 

Høringssvar Naturstyrelsens forvaltningsplaner 

WR og HH har vurderet, efter grundig analyse af det omfangsrige materiale, at der ikke er behov for at RSOK 

indsender høringssvar. Vi er alene berørt i forhold til Rise Skov og Skindbjerglund, som ikke er aktuelle til o-

løbsaktiviteter. 

Vi gør ikke mere 

  

9. Ungdom, talent og sociale medier v/MBO 

Velkommen til Mette Byskov (MBO) som ny formand for udvalget. 

I forlængelses af RSOK-dagen indføres der bespisning ifm. ungdomstræningen – der ved samme lejlighed 

omdøbes til ”familietræning”. Konceptet er aftensmad kl. 18:00 – de første gange bestilles det fra MENY og 

bringes af RSOK’ere på skift (MBO bestiller mad og HSØ koordinerer transport). MN har skaffet adgang til hallens 

lokaler. 

Generelt fokus på at orienteringsløb er en familiesport, som sagtens kan dyrkes af alle samtidigt med eksempelvis 

fodbold og håndbold. 

Øget ”annoncering”/omtale af familietræning i ugebrevet. 

Der var til første familietræning var der 8 børn og 8 voksne til træning og spisning. 

Der kan evt. på sigt komme en form for egenbetaling på spisning hvis det bliver en succes, men det tager vi stilling til 

hen ad vejen. Økonomien er ikke et problem for nu. 

Det er primært ungdomstræning som er i hovedfokus fortsat. 
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Helge kommer næste gang og tager nogen billeder og laver noget tekst til en pressemeddelelse som kan komme ud 

efter påske. 

Der kommer en ny undersøgelse fra DOF vedr. ungdomstræning, men vi afventer. 

 

10. O-service, web og sekretariat v/MN 

Medlems status, aktive, passive, prøvemedlemmer 

Medlemstal fra MN. Udvikling siden sidst. 

Ansøgning vedr. nye SI-brikker er ikke afsendt endnu af HSØ – grundet travlhed med ansøgninger vedr. klubhus. 

109 aktive, 14 passive. Ca. 30 er faldet fra under kontingentindbetaling. 

Forslag om familiekontingent, det overvejes. 

Vi har indhentet børneattester på alle 5 ungdomstrænere (Mette, Anders, Johan, Jan og Michael), 4 er kommet, 

sidste kommer formentlig snart. 

Helge forbereder ansøgning til NordeaFonden på SI-brikker, Michael indsender via medarbejdersignatur. 

 

11. Klubhus, materiel og logistik 

Klubhus status 

Endelig udgave af brugsretsaftale er færdigforhandlet og underskrevet. 

Der indsendes nu ansøgning om byggetilladelse til de planlagte projekter på klubhuset, som fremlagt af OV på 

generalforsamlingen. Samtidigt er der opstillet budget for projektet (ca. tkr. 230-250) på basis af indhentede 

håndværkertilbud og vurdering af eget arbejde og materialer hertil.  

Forventet egenfinansiering andrager tkr. 50-75 med tillæg af værdi af eget arbejde.  

HSØ arbejder med og afsender ansøgninger til fonde. 

Det indstilles at bestyrelsen godkender de nærværende planer som fremlagt på generalforsamlingen, klubbens 

forventede egenfinansiering samt at OV bemyndiges til at iværksætte projektet, når finansieringen er på plads.  

5 fonde er ansøgt om forskellige dele af renoveringsprojektet. 

 

12. Økonomi  

Modtaget tilsagn fra Sparekassens Danmark om tkr. 15 til nye printere. A3 til Otto og A4 til ungdomsafdelingen. 

Det indstilles at bestyrelsen drøfter behovet og placeringen af A4-printer til ungdomsafdelingen. 

Mette og Michael drøfter snarest i ungdomsudvalget hvor A4 printeren skal stå, evt. i klubhuset. Det er vigtigt hvad 

toner til printerne koster. 

 

13. Medlemsinformation 

 Intet at bemærke. 

Ugebrevet starter op i næste uge 
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14. Eventuelt 

Næste møder: 

16. maj 

13. juni 

19. september 

24. oktober 

21. november 

23. januar 2025 

Generalforsamling er fastsat til 6. februar. Foreslås ændret til 5. februar (af hensyn til Mette H). 

Generalforsamling flyttes til den 5. februar. 

Forespørgsel fra efterskolen ang. Condes licens, Helmut fører sagen, vi bruger pt. 30 ud af vores 40 licenser. 

Johan skal ud og tracke mountainbike stier i Vælderskoven, Walter taler med ham om også at tage den nye sti med 

øst og syd for boldbanerne. 

 

Ønsker for fremtidige investeringer/nyanskaffelser 

Ny A3 og A4 printer kortprint t-løb m.v. kr. 30.000 Fondsansøgning kr. 15.000 bevilget 

Flere SI-brikker 50 stk   kr. 20.000  Afventer 

Renovering af klubhus  kr. 230-250.000 Afventer 

 

 

 

BESTYRELSENS ÅRSHJUL: 

 

JANUAR 

Bestyrelsesmøde  

• Årsregnskab 

• Indkaldelse af generalforsamling 

• Forberede afvikling af generalforsamling 

• DOF-repræsentantskabsmøde og Nordkredsen og Nordjysk O-udvalg – årsmøder 

Generalforsamling 

• Konstituering 

• Fastlæggelse af datoer for årets møder  

• Booking af lokale til GF – næste år 
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MARTS 

Bestyrelsesmøde 

• T-løbskalenderen 1. halvår 

• Sæsonstart 

 

MAJ 

Bestyrelsesmøde 

• Sæsonafslutning 

• Sankt Hans 

• Klubmesterskab 

• RSOKker koordinator 

 

JUNI 

Bestyrelsesmøde 

• Rebild 2-Dages 

• Sæsonstart 

• NK Klubledermøde – forberede 

• Byfest i Skørping/Midsommer Lounge 

 

SEPTEMBER 

Bestyrelsesmøde 

NK Klubledermøde 

 

OKTOBER 

Bestyrelsesmøde 

Lokaleregnskab 

 

NOVEMBER 

Bestyrelsesmøde m/julefrokost 

• Sæsonafslutning/juleafslutning 

• Budget kommende år 
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STRATEGISKE INDSATSOMRÅDER – PROJEKTPLAN 

 

UNGDOM, TALENT OG SOCIALE MEDIER 

Strategi for fremtidssikring af ungdomstræning – løbere og trænere 

Udviklingsplan for talent og elite 

Målsætning for divisionsturneringer 

Strategi for opslag på sociale medier 

 

O-SERVICE, WEBSITE, SEKRETARIAT 

Modernisering af website 

Uddannelse i opslag på website 

Strategi for investering i SI-udstyr og uddannelse 

 

KLUBHUS, MATERIEL OG LOGISTIK 

Modernisering af klubhus – lokaler, teknik og faciliteter 

Udbygning af klubhus 

Klubhusets omgivelser – pleje og adgang/slitage 

Opbevaringsfaciliteter og -systemer (fokus på Skovdepotet) 

Indkøb og udlånsbetingelser for trailer 

 

 


